
Protokół  XXXIV Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

w dniu 19 września 2018 roku 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami –  

    informacja. 

5. Przedstawienie  informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego,  

    informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacji o przebiegu  

    wykonania planu finansowego  SPZ ZOZ Nowa Dęba za I półrocze 2018 r. 

6. Interpelacje Radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 rok. 

b) zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego finansowania w roku 2019 zadań   

    zgłaszanych do Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury  

    Drogowej na lata 2016 – 2019. 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

  9. Zamknięcie obrad sesji.     

 

Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik Szewc -  Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych – 2 radnych nieobecnych 

usprawiedliwionych. ( Zał. Nr 1 ) 

 

Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego  

porządku obrad. 

Odczytał następnie  pismo z Zarządu Powiatu ( Zał Nr 2 ) o zmianę i rozszerzenie porządku obrad sesji 

poprzez; 

- dodanie do ppktu „a”  z autopoprawką. 

- dodanie ppktu „c” o brzmieniu :  zatwierdzenie i przyjęcie do realizacji opracowanego przez Powiatowy  

  Urząd Pracy w Tarnobrzegu projektu konkursowego pt: „Mogę i chcę pracować” nr  konkursu  

  RPPK.07.01.00-  IP.01-18-017/18  współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego  

  w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, oś  

  priorytetowa VII Regionalny rynek pracy działanie 7.1 – Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na    

 rynku pracy – projekty konkursowe”, 
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Poddano pod głosowanie zmieniony porządek obrad.  „ZA”  głosowało 15 radnych – jednogłośnie 

wszyscy obecni. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia trzydziestej trzeciej sesji  - został przyjęty jednogłośnie i podpisany -15 głosów 

„ZA”. 

 

Ad 4 ). 

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak - ( Zał. Nr 3 ). Informację wręczono radnym. 

Po wystąpieniu Sekretarza Kazimierza Błasiaka radny Tadeusz Rękas zadał pytanie:  

- dlaczego nie zgłoszono do tzw. „schetynówek” drogi Furmany – Żupawa?  

- dlaczego chodnika w Furmanach od kościoła do Poręb Furmańskich nie jest realizowany? 

Na pierwsze pytanie odpowiedzi udzielił Starosta Paweł Bartoszek wyjaśniając, że droga ta w większości 

ciągu biegnie poza zabudowaniami i nie ma szans na jej przyjęcie. 

Na drugie pytanie wyjaśnień udzielił Sekretarz informując, że inwestycja ta już jest ukończona. 

 

Ad 5). 

Informację o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego, informację o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informację o przebiegu wykonania planu finansowego  SPZ ZOZ 

Nowa Dęba za I półrocze 2018 r. 

Informacje omówił Starosta Paweł Bartoszek ( Zał. Nr 4 ). 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pan Leszek Tomanek odczytał Uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o przedłożonej przez Zarząd Powiatu informacji. 

Powyższa informacja przyjęta została bez uwag przez aklamację. 

 

Ad 6). 

Interpelacja radnych. 

Od ostatniej sesji na ręce Przewodniczącego do dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna interpelacja. 

  Podczas ostatniej sesji w dniu 21 sierpnia b.r. radny Jacek Rożek  

Radny Jacek Rożek zgłosił zapytanie: „czy urlopy starostów są wykorzystane, jak będzie z wypłatą 

ewentualnych ekwiwalentów?” 

Uzyskał odpowiedź na zadane pytanie. 

Radny Marek Ożga zgłosił interpelację ustną dot. drogi 1030R Grębów Stany – pytając czy Zarząd złożył 

wniosek o dofinansowanie do Funduszu leśnego  i jakim jest koszt dokończenia tej inwestycji z prośbą o 

udzielenie mu odpowiedzi pisemnej. 
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Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak zgłosił wniosek o reasumpcję i dodanie w pkt. 7 ppktu „d”  

„Zaciągnięcie zobowiązania dotyczącego finansowania w roku 2019 zadania p.n. „Przebudowa drogi 

powiatowej NR 1030R Grabów – Stany w miejscowości Krawce” 

„ZA” przyjęciem i wprowadzenie do porządku obrad było 15 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

 

Ad 7 ). 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 rok z autopoprawką. 

Omówienia tego projektu uchwały dokonała Skarbnik Powiatu.  

Opinię pozytywną do projekt przedstawił Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania projektu „a”. 

„ZA głosowało 15 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

b) zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego finansowania w roku 2019 zadań zgłaszanych do  

    Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 2019. 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał Sekretarz Powiatu.  

Opinię pozytywną do projekt przedstawił Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania projektu „b”. 

„ZA głosowało 15 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

 c) :  zatwierdzenie i przyjęcie do realizacji opracowanego przez Powiatowy Urząd Pracy  

                   w Tarnobrzegu projektu konkursowego pt: „Mogę i chcę pracować” nr  konkursu  

                   RPPK.07.01.00-  IP.01-18-017/18  współfinansowanego z Europejskiego Funduszu  

                   Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa  

                  Podkarpackiego na lata 2014-2020, oś priorytetowa VII Regionalny rynek pracy działanie  

                  7.1 – Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy – projekty konkursowe”, 

Omówienia tego projektu uchwały dokonała Pani Teresa Huńka – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  

w Tarnobrzegu.  

Opinię pozytywną do projekt przedstawił Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania projektu „c”. 

„ZA głosowało 15 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

 d) zaciągnięcie zobowiązania dotyczącego finansowania w roku 2019 zadania p.n.  

                 „Przebudowa drogi powiatowej NR 1030R Grabów – Stany w miejscowości Krawce” 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał Sekretarz Powiatu.  

Opinię pozytywną do projekt przedstawił Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju  
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Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania projektu „d”. 

„ZA głosowało 15 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

 

Ad 8). 

W sprawach bieżących i wolnych wnioskach Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego wraz ze 

Starostą Powiatu złożył radnym podziękowania za czteroletnia współpracę i wręczył listy gratulacyjne. 

  

Ad 9). 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XXXIV Sesji Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: 

   

Andrzej Siedlak 

 


